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We study the cumulative proton production in p + C interactions at 4.2 and
10 GeV/c. Cumulative protons in comparison with the noncumulative ones are
produced at large values of the variable nc > 1, and in this region, the energy
of cumulative protons also increases. The experimentally obtained values of the
cumulative proton energies are compared with the estimations got by the formula of
the uncertainty principle. It has been shown that the energy of cumulative protons
obtained by using the formula of the uncertainty principle is in agreement with the
experimental results.

Изучается кумулятивное рождение протонов в p+C-взаимодействиях при 4,2
и 10 ГэВ/с. Кумулятивные протоны по сравнению с некумулятивными рождаются
при больших значениях переменной nc > 1, в этой области энергия кумуля-
тивных протонов также увеличивается. Экспериментально полученные значения
кумулятивной энергии протонов сравниваются с оценками, рассчитанными по
формуле принципа неопределенности. Показано, что энергия кумулятивных про-
тонов, найденная по формуле принципа неопределенности, согласуется с экспе-
риментальными результатами.
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